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BRMG.KSIT-IX.0012.10.2014 
 

PROTOKÓŁ Nr 53-10/2014 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się w dniu 25 czerwca 2014 roku, a rozpoczęło o godz.15:30 w 
Sali Seana Lestera (nr 003) w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 
w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 53 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – druk nr 1317 – w zakresie działania 
Komisji. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – 
druk nr 1318 – w zakresie działania Komisji. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Oferta sportowa dla dzieci i młodzieży na czas wakacji. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Pan Jacek Sawicki – Dyrektor 
Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej, Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku, Wydział Rozwoju Społecznego 
 

4. Informacja nt. turnieju piłkarskiego „Przystanek Euro 2014”. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Dyrektor Biura Prezydenta ds. 
Sportu, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku,  
  

5. Przygotowania do Mistrzostw Świata 2014 w siatkówce mężczyzn. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Dyrektor Biura Prezydenta ds. 
Sportu 

 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Następnie Przewodniczący poinformował, że wpłynęły Autopoprawki do projektów 
uchwał zawartych w drukach nr 1317 i 1318.  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji zgłosił do omówienia problem: 
z uwagi na niespójność przepisów dotyczący organizacji zawodów na wodach 
gdańskich, na wodach morskich czyli do Mostu Zielonego mniej więcej, do Mostu 
Straganiarskiego obowiązują inne zasady niż na wodach śródlądowych, które są w 
stronę Olszynki, w stronę Nowej Motławy. O wiele większe są reżimy dotyczące 
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wód śródlądowych niż wód morskich. Chodzi oto, żeby młodzi ludzie, którzy będą 
organizowali zawody we wrześniu mogli je zorganizować. W tym tygodniu zdobyli 
złote medale na Mistrzostwach Polski smoczych łodzi w Bydgoszczy i chodzi oto, 
żeby uprawianie przez nich sportu miało sens, tym bardziej, że te dzieci w ramach 
programu rewitalizacji Dolnego Miasta odnoszą efekty. Oni istnieją jako klub 10 lat. 
Czyli proponuję dodatkowy punkt do porządku posiedzenia informacja dyrektora 
GOKF-u pana Jacka Sawickiego. 
 
Przewodniczący  zaproponował, aby ten temat był omawiany jako pkt 3a porządku. 
 
Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie 6 głosami za 
wyraziła na powyższe zgodę. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia ze zmianami i autopoprawkami. W wyniku głosowania Komisja 
porządek przyjęła jednogłośnie – 6 głosami „za”.  

 
PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2014 – 2040 – druk nr 1317 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. – BRMG-S.0006.190.2014) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką w zakresie działania Komisji.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddawał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
projektu uchwały zawartego w druku nr 1317 + Autopoprawka – w zakresie 
działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownik Referatu 
Planowania Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 1 głosie 
przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1317 + Autopoprawka – w 
zakresie działania Komisji. (Opinia nr 53-10/118-14/2014). 
 

PUNKT  - 2 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2014 rok – druk nr 
1318 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji.  
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(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
czerwca 2014 r. – BRMG-S.0006.191.2014) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką w zakresie działania Komisji.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG  
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddawał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
projektu uchwały zawartego w druku nr 1318 + Autopoprawka – w zakresie 
działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownik Referatu 
Planowania Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 5 głosami za, przy 1 głosie 
przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1318 + Autopoprawka – w 
zakresie działania Komisji. (Opinia nr 53-10/119-15/2014). 

 
PUNKT  - 3 

 
Oferta sportowa dla dzieci i młodzieży na czas wakacji. 
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Jak co roku przygotowaliśmy różnorodną ofertę na okres wakacji. Warte 
podkreślenia, że w większości będzie to oferta całowakacyjna, czyli nie wybiórczo i 
w ofercie znalazło się: 
- ogródek plażowy na plaży w Brzeźnie. To jest oferta, gdzie dzieciaki przyjeżdżają 
na plażę. Tam jest jeden bądź dwójka nauczycieli na terenie ogrodzonym. Dzieci 
przychodzą do środka. Mogą sobie pograć, spędzić czas. Nie odpowiadamy za 
pływanie, ponieważ wtedy byłoby to zbiorowe i trzeba mieć własnego ratownika, 
natomiast mają zajęcia robione na plaży, zwłaszcza te maluchy, które są na plaży 
bez opieki.  
- drugą ofertą to są otwarte boiska. Na dwóch boiskach udało się na zasadzie 
takiego trenera osiedlowego, animatora zajęć uruchomić w starej Oliwie na boisku 
przy Gimnazjum nr 23 byłym i na Suchaninie na osiedlowym boisku Paganiniego. W 
obu przypadkach, gdyby padał deszcz mamy w przypadku Suchanina możliwość 
wejścia do szkoły, natomiast w Oliwie do obiektów spółdzielni współpracując tam z 
klubem Adrem. 
- mamy również zajęcia otwarte, czyli te najbardziej typowe w sześciu dzielnicach 
na obiektach szkolnych, tj. Orunia – Szkoła Podstawowa nr 16, Oliwa, tam będą 
zajęcia z tenisa, Olszynka sportowo – rekreacyjne, Przymorze, Wrzeszcz, wszędzie 
sportowo – rekreacyjne oraz dwa miesiące na Dolnym Mieście możliwość zapoznania 
się i potrenowania na smoczych łodziach. Będą tam przychodzić nasi roczni 
wychowankowie, ci którzy na co dzień do nas przychodzą, ale każdy będzie mógł 
dołączyć. 
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- w lipcu robimy od lat popularny kurs samoobrony adresowany głównie dla 
dziewcząt.  
- Mamy turnieje wakacyjne na początku wakacji z piłki siatkowej na plaży Stogi i 
jeden w lipcu, jeden w sierpniu na boisku w Oliwie w ramach otwartego boiska. 
- dla naszych wychowanków, tych, którzy uczestniczą mamy dwa obozy tzw. 
dochodzeniowe czyli na miejscu z pływania synchronicznego i badmintona i ten, kto 
chciałby dołączyć i poznać dyscyplinę ma taką możliwość. Natomiast ci, którzy 
podjęli już trud trenowania wyjeżdżają: lekkoatletyka do Człuchowa na obóz, a 
smocze łodzie do Olsztyna.  
Dotychczas w granicach 2500 dzieciaków średnio wakacyjnie korzysta z naszej 
oferty, być może będzie troszeczkę więcej, bo nie zawsze udawało się przez cały 
okres wakacji uruchomić, zawsze tak było, że w lipcu kawałek sierpnia, a druga 
część sierpnia były głównie obozy. W tym roku, dzięki również pieniądzom z 
profilaktyki udało się nauczycieli zachęcić, zaprosić do pociągnięcia zajęć nie tylko 
w okresie szkolnym, ale tam po miesiącu sobie będą robić. Współpraca pełna z 
dyrektorami. Dyrektorzy się cieszą, otwierają salę gimnastyczną, jeżeli oczywiście 
jest boisko przy szkole i ciepło, to przede wszystkim boisko i przez całe dwa 
miesiące praktycznie w tych pięciu dzielnicach plus szóste Dolne Miasto ze 
smoczymi łodziami te dzieciaki będą mogły przychodzić na zajęcia. Nie wszędzie 
codziennie, z reguły są to trzy razy w tygodniu zajęcia, ale myślę, że to też jest już 
bardzo dużo. 
Cała oferta jest na stronie miasta i GOKF-u. W naszym wydawnictwie miejskim ma 
się też ukazać czy już się ukazała. Dziennikarze też z prasy lokalnej przysyłali 
maile. Oczywiście nauczyciele rok rocznie rozwieszają plakaty w szkołach 
sąsiednich z możliwością poinformowania o tych zajęciach dzieci i młodzież, która 
zostaje w domu.  
Tak wyszło, że w ostatnich latach jest to nasza najbogatsza oferta z ostatnich lat 
jeżeli chodzi o ilość tych zajęć, dzięki temu, że z profilaktyki udało się pewne 
środki uruchomić. Robiliśmy zawsze na koniec wakacji olimpiadę dzielnic tych 
zajęć, które się w dzielnicach odbywały. Zawsze kilkaset dzieciaków na finał na 
koniec wakacji przyjeżdżało. Może w tym roku też uda się to powtórzyć.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Chciałem zapytać o zajęcia, bo pan wspominał o zajęciach na Paganiniego. To jest 
ten nowy obiekt wybudowany. Tam jest też skatepark. Tam dzieciaki się zbierają. 
Widzę, że tu jest data 30 czerwiec - 30 lipiec.   
 

Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Tam akurat udało się tak uruchomić. 
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jest to rozpropagowane przez szkoły, tak?  
 

Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Gimnazjum i Szkoła Podstawowa nr 42. Tam w szkole są informacje.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Od której do której będą te zajęcia?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Z reguły są od 10:00 do 13:00, tak jakby cztery jednostki lekcyjne, bo większość 
tych zajęć prowadzą nauczyciele.  
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Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To nauczyciele będą prowadzić?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Tak, to są moi nauczyciele. Jesteśmy placówką nieferyjną. My nie mamy wakacji.   
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czyli dzieci jakiś turniej będą mieli, zajęcia rekreacyjne i sportowe?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Generalnie zaczynamy od zajęć. Jeżeli okaże się, że będzie więcej chętnych to na 
pewno są nauczyciele i uprzedzeni i przygotowani, żeby właśnie takie mikro 
turnieje dla dzieci poprowadzić. Natomiast jest to nowość, którą wprowadziliśmy w 
tym roku. Ale, żeby jeszcze było ciekawiej, to właśnie w poniedziałek jest u nas 
impreza i nawiązałem kontakt z dwoma dziewczynkami z GCPU z typowymi 
streetworkerkami, które pomogą nam właśnie wyjść. Nauczyciele też będą mieć za 
zadanie, nie wtedy, kiedy będą dzieciaki na zajęciach, bo odpowiadają prawnie, 
ale przed zajęciami czy po zajęciach przejść po klatkach i jeszcze dodatkowo do 
nich dotrzeć. To jest ta idea od lat o której mówię takiego trenera osiedlowego, 
żeby on nie był na zajęciach tylko, żeby był dla dzieciaków czyli wychodził na 
zewnątrz. Cieszę się, że w to lato udało się to po raz pierwszy zrobić. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Tam jest dużo bloków i wysokich bardzo i nawet z okien będą widzieli, że coś się 
dzieje.   
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Tak było z ogródkami plażowymi, kiedy zaczynaliśmy to nikt nie wiedział o co 
chodzi, natomiast potem mieliśmy po kilkadziesiąt osób wewnątrz tych małych 
dzieciaków, które przyjeżdżają na plażę i praktycznie są bez opieki i naprawdę 
chętnie wchodzą, bo tam są i piłki i jakieś inne przybory sportowe i korzystają. 
Prawnie nie możemy odpowiadać za pływanie, bo jesteśmy na plaży strzeżonej, 
chociaż cześć nauczycieli jest ratownikami, mają papiery ratownika, ale tam 
odpowiadają ratownicy na plaży strzeżonej.  
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję, to wszystko.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nawet przed chwilą pan tutaj powiedział, że ogródki plażowe, że dzieci bez opieki. 
Czy w ogóle na plaży mogą przebywać dzieci bez opieki, mówił pan tutaj o małych, 
wyobrażam sobie, że to 14, 15 - latkowie. A jak to z tymi mniejszymi wygląda?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Nie. 14-15 – Latkowie do takiego ogródka raczej nie wejdą. Dla nich mamy ten 
turniej plażowy piłki siatkowej.   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Pan mówił o tych dzieciaczkach, które same są bez opieki.  
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Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
10-12 lat. To jest taki wiek z reguły, 4-6 klasa szkoły podstawowej. Nie ukrywam, 
że sam jako dzieciak jeździłem z Siedlec na Stogi na plażę. Rodzice w tym czasie są 
w pracy. Jak jest pogoda, przygrzewa to oni po prostu jadą na plażę i tam sobie 
jakoś ten czas organizują. Natomiast parę lat temu udało się i firmy, które też są 
na plaży, Sony, ufundowało nagrody, wspólnie robiliśmy konkursy. Natomiast wiem, 
że Sony się wycofało w tym roku całkowicie. Natomiast chcemy to utrzymać. Nie 
ma jakby wiekowo adresata. Każdy może wejść, natomiast generalnie wiemy, że do 
7 lat dziecko wymaga opieki. Plaża strzeżona też nie jest biletowana. W tej chwili 
nie ma obwarowań. Nie mamy na to wpływu. 
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Tu jest cała masa tych zajęć, o których też pan mówił zresztą, jakie to będą 
zajęcia w poszczególnych miejscach. Ja to zrozumiałem, że to jest przy założeniu, 
że to będzie ładna pogoda. Natomiast jeżeli pogoda będzie taka sobie?  
 

Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
W zajęciach stałych mamy szkoły, natomiast w przypadku dwóch boisk otwartych 
mamy w Gimnazjum nr 29 na Suchaninie, które jest 300 metrów od naszego boiska 
osiedlowego i tutaj z kolei Gimnazjum nr 23, to które było przy tym boisku jest już 
zamknięte, ale są już obiekty spółdzielni i wspólnie z nimi, zresztą w ciągu całego 
roku też z nimi współpracujemy, prowadzimy nasze zajęcia korzystając też po 
części z ich obiektów nieodpłatnie. W przypadku deszczu tam zajęcia będą 
prowadzone. Zresztą tenis stołowy, który jest tam niżej ujęty, też jest w Oliwie, 
zajęcia sportowe tenis stołowy.  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To będą całodzienne?   
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Całodzienne z wyżywieniem to już są półkolonie, które wymagają całkiem innej 
procedury. To są zajęcia, tak jak powiedziałem, zazwyczaj od 9:00 do 12:00 bądź 
od 10:00 do 13:00 czyli cztery jednostki.    
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
W jaki sposób państwo to rozpowszechniają. Mówił pan, że przez szkoły. Natomiast 
rozumiem, że te plakaty dopiero gdzieś zawisną w szkołach, bo ja w ostatnim 
czasie, nawet dzisiaj do jednego z obiektów rodzice mnie zapraszają, bo jest 
problem i dzisiaj przygotowując się do tego spotkania byłem już w tej placówce i 
tam nie widziałem tych plakatów. Rozumiem, że plakaty dopiero będą 
rozpowszechniane w placówkach szkolnych i do rozwieszenia?  
 
Radna Patrycja Mlejnek – Gałęza - członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ale kiedy, bo dzieci już nie ma od piątku.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dlatego się pytam. 
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
W niektórych placówkach są, natomiast informacja poszła bezpośrednio do tych 
szkół, i wejdziemy na takie trudne tematy. Mieliśmy parę plakatów naszych 
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firmowych. Teraz będziemy starali się zakupić, natomiast u nas jest dosyć ciężko z 
pieniędzmi, ale to nie temat na dzisiaj, jeżeli w ogóle znowu. Na tyle, na ile 
możemy promować. Od roku czasu każdy mówi, że dużo robicie, tylko was nie 
widać. My nie mamy w ogóle pieniędzy na promocję. Przez 9 lat jedyne co to 
kupiliśmy 200 teczek GOKF-u i to była cała nasza promocja, żeby wyjść. Natomiast 
jest na stronie internetowej. My mamy bezpośrednio odbiór w szkołach. Dyrektorzy 
są poinformowani, bo we wszystkich tych szkołach oczywiście przy uzgodnieniu. Na 
tyle na ile starczyło plakatów, tyle jest. Trochę ręcznie porobili, będziemy starali 
się zamówić, bo udało się dosyć tanio…  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Jakie to są koszty w przybliżeniu na takie plakaty?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
W tej chwili jesteśmy w trakcie zamawiania tysiąca plakatów, to jest ok. 450 zł.  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Ale przecież istnieje możliwość nagłośnienia tego przez służby miasta.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ja bym na dzisiaj zakończył możliwość nagłaśniania, bo znowu będę musiał mówić o 
rzeczach, o których zresztą mówiłem głośno, oficjalnie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
A kiedy chce pan to wykonać te plakaty? Kiedy one będą? 
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
One będą dopiero na następne 5 lat funkcjonowały. Także to już dopiero od 
nowego roku, bo to są plakaty uniwersalne, na których wieszamy w szkołach od 
września jaka oferta jest, gimnastyka korekcyjna, wszystkie zajęcia jakie są, są na 
tych plakatach, bo to są uniwersalne, bądź naklejamy kartkę, bądź ręcznie, ładnie, 
estetycznie pisakami wypisujemy.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To znaczy, że tych plakatów na tą akcję tegoroczną nie będzie krótko mówiąc?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Tych nowo zamówionych? Nie. One są dopiero w trakcie opracowywania.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
W czym jest problem, żeby wydrukować te plakaty? Nie mówię o pieniądzach, 
pieniądze widzę, że są. 450 zł na taką akcję to są małe pieniądze. Dam panu 
sponsora, który to zasponsoruje i będzie pan miał plakaty.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Dzisiaj to i tak już nic nie da, bo to nie przyspieszy. Natomiast powiem tak, 
chłopak, który ze zdiagnozowanym ADHD, który od czwartej klasy, bo dojdziemy za 
chwilę do tego tematu też, trenuje smocze łodzie, został zakwalifikowany do kadry 
Polski, nie miał pieniędzy na wyjazd. Proboszcz mu zasponsorował. Dziewczyny 
zdobyły Mistrzostwo Polski w cheerleadingu sportowym nie miały pieniędzy na 
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wyjazd na Mistrzostwa Europy a dostały takie prawo. Ja się z takimi problemami od 
9 lat borykam. Nie mam pieniędzy.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Dlaczego pan tego nie mówi? Ja to pierwszy raz słyszę.     
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ileż to razy ja to już mówiłem na spotkaniach, gdzie powiedziałem wyraźnie… 
wobec tego skoro już chcemy, ale nie chciałbym przetrzymywać… Ja to mówiłem 
naprawdę wśród wysoko postawionych urzędników i zostało to potwierdzone. My 
mamy w tej chwili najniższy budżet w mieście Gdańsku. Jeszcze parę lat temu 
mieliśmy więcej pieniędzy niż Schola Cantorum Gedanensis, Capella Gedanensis. 
Natomiast w zeszłym roku oni już nas przegonili. My mieliśmy budżet na 600 imprez 
szkolnych i 30 ogólnodostępnych plus kilka tysięcy godzin zajęć budżet na poziomie 
schroniska dla zwierząt. Ja nie mam na nic pieniędzy. Na wszystkie sprawy 
promocyjne, gdy byliśmy na zebraniu ktoś powiedział, was nie widać, bo co wy 
robicie? Dużo robicie, a was nie widać. Ktoś inny z sali powiedział tak, jak oni mają 
200 - 300 zł na promocję. Ja powiedziałem nie, przepraszam, ja mam 200-300 zł na 
organizację imprezy. I to o czym będziemy mówić przy smoczych łodziach. Ja 
wstrzymałem zawody, bo miały kosztować 1600 zł, bo miałem postawić toi-toi, 
musieliśmy przenieść w inne miejsce, a ja miałem na te zawody 600 zł. około.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Panie dyrektorze mi się wydaje i koledzy i koleżanka to potwierdzą, że pierwszy 
raz słyszymy teraz o pana problemach.   
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Urzędnicy sprawdzali już rok temu i potwierdzili na oficjalnych spotkaniach, że 
mamy najniższy budżet w mieście.  
 
Radny Adam Nieroda - członek Komisji Sportu i Turystyki RMG   
My po raz pierwszy to słyszymy.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Może inaczej. Poprzednie dwie kadencje Komisji zapraszały mnie przynajmniej dwa 
razy do roku. Ja zostałem na waszą Komisję zaproszony dopiero w zeszłym roku. 
Raz byłem z Renią, która mnie wzięła, poprosiła jako osobę wspierającą właśnie do 
przedstawienia. Natomiast zostałem zaproszony, żeby przedstawić właśnie co się 
dzieje z naszym centrum sportu młodzieżowego, które 9 lat temu zapadła decyzja, 
że likwidujemy bieżnię na Lechii, w zamian budujemy stadion. W międzyczasie 50 
boisk powstało, a u nas walczę, żeby to dokończyć. Jeżdżę do Ministerstwa, walczę 
o pieniądze. Takie są fakty. Mam zadania, staram się je zrobić. Nie skarżyłem się, 
nie skarżę, ale pewne rzeczy są. I naprawdę u nas nie jest tak, że plakat to jest 
bajka. W zeszłym roku właśnie smocze łodzie, byliśmy na obozie w Szczecinie, a 
zawody, Mistrzostwa Europy klubowe były w Hamburgu. Mieli przenocować z nami. 
Nie mieliśmy pieniędzy. Dlaczego tak się dzieje? My prowadzimy większość zajęć w 
biednych dzielnicach. Sam jestem z Siedlec więc tam też zaczynałem. Dolne 
Miasto, Siedlce, Nowy Port i Dolna Orunia za torami. To były 4 szkoły, w których ja 
w 2005 rozpocząłem wychodzenie ośrodka do dzielnic. Tam, gdzie uważałem. Nie 
szukałem sal pięknych, dużych, tylko szukałem tam, gdzie te dzieciaki stoją na 
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klatkach. Dlatego tak podkreślałem, że wreszcie udało się również boisko na 
Paganiniego w tym roku w jakiś sposób. Niech przyjdą trzy osoby, ale wreszcie się 
to zacznie. Zacznie to funkcjonować.  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Trzeba GOKF wspomóc, tym bardziej, że to są takie programy resocjalizujące, 
rewitalizujące społeczności lokalne, ale musi pan nam przedstawić jaki dać wniosek 
do budżetu, żeby zacząć o tym rozmawiać i żeby zderzyć to z rzeczywistością 
budżetową, z projektem budżetu na rok 2015. W tej chwili my tego z dnia na dzień 
nie zrobimy, ale musimy bardzo poważnie to rozpocząć jeszcze w tej kadencji, bo 
procedura budżetowa właściwie trwa w tej chwili. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Koledzy ja nie chcę być złośliwy, ale od paru lat i o bieżnię i o stadion 
lekkoatletyczny i o GOKF-ie, był przecież prezentowany w poprzedniej kadencji. Co 
jakiś czas o tym przypominam i nie dziwię się panu dyrektorowi, że jest, brakuje 
mi słowa w tej chwili, ale widzę sam, że jest zdenerwowany. Cieszę się, że w 
końcu to widzicie i, że trzeba GOKF-owi faktycznie pomóc. Nie znam budżetu 
GOKF-u, natomiast sami widzicie, że tam są potrzebne pieniądze. Dyrektor Sawicki 
mimo tego małego budżetu jakim dysponuje stara się robić wiele rzeczy.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Panie dyrektorze, może ja teraz dokończę. Posiedzenia Komisji są otwarte. Zawsze 
każdy ma prawo przyjść i powiedzieć. To, że nie był pan zapraszany, to trudno mi 
powiedzieć dlaczego. Na pewno nikt nic nie robił specjalnie, żeby pana nie 
zaprosić. Wręcz prawdopodobnie, gdybyśmy wiedzieli o pana problemach takich, 
które mogłyby się zamknąć kwotą 2 czy 5 tys. zł. to my jesteśmy w stanie na pewno 
coś, takiego, jako Komisja, w jakiś sposób wspomóc pana. Ta suma, o której pan 
mówił jest śmieszna. Dla mnie to jest śmieszne, dlatego, że ja wiem, jak to jest, 
bo organizowałem zawody i wszędzie szukałem, w całej Polsce szukałem pieniędzy, 
żeby w Gdańsku się odbyły zawody. Dlatego mówię, że te sumy, o których pan 
mówi to można od ręki wspomóc dla dobra sprawy. Może na tym w tej chwili 
zakończymy, bo później pan będzie też mówił na temat tych smoczych łodzi. Do 
tego tematu czy jeszcze pan dyrektor Paszkowski ma coś do dodania? 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Ofertę, którą przygotował MOSiR kierujemy do szerszego spektrum. Dzieci są 
jednym z odbiorców, do którego kierujemy swoją ofertę.  
Została przedstawiona prezentacja, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Przypomnę kilka naszych akcji, które odbywają się w okresie wakacyjnym:  
Aktywuj się. Kreujemy aktywne społeczeństwo lokalne. To misja, którą posiada 
MOSiR i jest to szereg bezpłatnych zajęć, które służą aktywizacji młodych ludzi, a 
także starszych. Jest to oparte na cyklu zajęć w różnych dziedzinach. Są to zajęcia, 
w których filozofią jest to, że są to zajęcia bezpłatne, bez żadnych zapisów, 
systematyczne, realizowane cotygodniowo, dopasowane do różnych grup 
wiekowych oraz przeznaczone dla ludzi, którzy zarówno początkują kontakt z 
kulturą fizyczną, z aktywnością, także tych, którzy już nieco więcej potrafią. Do 
tych zajęć, które są organizowane należą zajęcia Zumba Gold, które są prowadzone 
we wtorki o 16:30 na molo w Brzeźnie. Zajęcia z Nordic Walking, które są 
realizowane w Parku Reagana. Zajęcia ze skimboardingu, to taka nowa działalność 
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dedykowana dla młodych głównie. Powstanie jeden sztuczny tor do skimboardingu, 
ślizgania się na desce w Jelitkowie, przypomnę, mamy świetne warunki. 
Organizujemy tam m. in. Mistrzostwa Europy w tejże dyscyplinie już po raz 
kolejny. Treningi MTB organizowane przez braci Banach, znanych 
montainbiketourkerów, rowerzystów. Organizowane są w Trójmiejskim Parku 
Krajobrazowym. Nowa aktywność też tego roku Dogtrekking, czyli nauki dla psów, 
ale także przede wszystkim dla szkolenia psów, ale również i aktywność dla 
właścicieli czy opiekunów psów. Joga na zdrowie. Cały rok organizujemy ją na 
miejskiej hali. To jest wielka popularność, bo od 150 do 200 pań przychodzi na te 
zajęcia. One będą organizowane też teraz i w przestrzeni otwartej. Kolejna 
aktywność to treningi, które są dedykowane nie tylko dla młodzieży, ale przede 
wszystkim dla starszych to gdański tor ożyje, bo są prowadzone wspólnie z klubem 
Gdańskie Boule, zajęcia, nauki gry w tę popularną zwłaszcza w krajach 
śródziemnomorskich grę. 6-7 czerwca były zawody i spora liczba młodych również 
osób przychodzi. Klub Gdańskie Boule działa kilka lat. Mają też sukcesy w tym 
zakresie. Jest to stowarzyszenie kultury fizycznej. W ciągu lata będziemy też 
organizowali kilka turniejów, przede wszystkim turnieje siatkarskie. To w oparciu o 
sponsora, którym jest Nikon Cup, plażowy maraton Zumby 5 lipca, jeździeckie 
derby miasta w lipcu, czyli też coś dla ludzi, którzy chcą rozpocząć. Triathlon dla 
tych, którzy chcą wystartować już dla bardziej zaawansowanych, ale również 
rodzinny triathlon dla małych dzieci wspólnie z rodzicami, którzy pokonają 
niewielkie odcinki zarówno w pływaniu jak i jazdy rowerem i biegu. To są odcinki 
rzędu kilkuset metrów łącznie. Mistrzostwa Europy w Inland Skimboardingu, które 
się odbędą w sierpniu i rodzinny rajd rowerowy, który będzie organizowany 9 
sierpnia. Oprócz tego organizowanw są rejsy edukacji morskiej dla młodzieży na 
Zaruskim, regaty, w których też bierze udział młodzież Regaty Zaruski Cup oraz 
rejsy projektu MAST europejskiego. Będziemy brali też udział z Generałem 
Zaruskim w Operacji Żagiel w Gdyni w 40 rocznicę tejże operacji. Odbędzie się od 
15 do 18 sierpnia w sąsiedniej Gdyni. Też będzie organizowany kolejny projekt 
MAST europejski na pokładzie Zaruskiego, a także odbędzie się zlot oldtimerów w 
ostatni weekend sierpnia. Pomagamy przy organizacji tj. na naszym obiekcie 
odbędzie się Turniej Euronadzieje. On będzie miał miejsce w sierpniu na stadionie 
przy ul. Traugutta. To w takim telegraficznym skrócie nasza działalność. Planujemy 
w przyszłych latach rozwinąć tą działalność aktywizującą mieszkańców w 
przyszłości, bo rozpoczęliśmy już działania w kierunku pozyskania środków z Unii 
Europejskiej na realizację projektu Aktywuj się. Wspólnie z innymi państwa mamy 
nadzieję, że skutecznie złożymy aplikację, bo już żeśmy dokumenty złożyli 
wspólnie ze Szwedami, Duńczykami, Litwinami, Łotyszami i my jako MOSiR 
składamy taką aplikację, gdzie w perspektywie trzech lat będzie można realizować 
właśnie ten projekt nie wykorzystując środków miejskich tylko w dużej mierze, 80% 
dotacji może być z tych środków, gdzie ten projekt cieszył się dużym uznaniem ze 
strony innych partnerów europejskich. Być może rozszerzymy to na inne kraje 
europejskie w ramach projektu Erazmus Plus. Dziękuję bardzo.       
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Dziękuję bardzo.  
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PUNKT  - 3a 
 
Problem niespójności przepisów odnośnie poruszania się po wodach 
śródlądowych i morskich w Gdańsku. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Panie dyrektorze Sawicki chciałbym, żeby pan teraz wrócił do kwestii smoczych 
łodzi.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Od lat robimy zawody smoczych łodzi i nigdy nie było tych problemów. Zawsze 
korzystaliśmy bądź z miejsca przy szkole podstawowej na Dolnym Mieście bądź 
dyrektora Paszkowskiego obiektów, którymi tam zarządza. W tym roku zrobiliśmy 
na Żabim Kruku, żeby też tą przystań na końcu pokazać. Okazało się, gdy 
rejestrowaliśmy imprezę, zostaliśmy poinformowani, że na pewno będziemy mieć 
kontrolę. Ta informacja poszła do dyrektora Paszkowskiego podwładnych, że mogą 
się tego spodziewać. Okazało się, że troszeczkę, nie wiem, czy przepisy, ale 
przestrzeganie jakby, respektowanie tych przepisów jest inne w żegludze 
śródlądowej jak i w morskiej, ponieważ od pewnego momentu są to wody morskie. 
Okazało się, szkoły przyjechały, że zawody … kontrola faktycznie była, ale była 
uczciwie zapowiedziana. No niestety przepisy, dyrektora Paszkowskiego łodzi nie 
dopuszczały. Z tego co zdążyłem się dowiedzieć, a to jest ostatnie dwa tygodnie, a 
ja jestem dopiero od poniedziałku w pracy, półtorej tygodnia mnie nie było, 
również łodzie WOPR nie spełniają tych wymogów, także jest to, nie umiem 
powiedzieć, gdzie tkwi przyczyna. Pan dyrektor w piśmie pokontrolnym powołuje 
się na przepisy, które jakby na niego narzucają przestrzeganie tych zasad. Nie 
wiem, czy jest w tej chwili jakakolwiek łódź ratownicza w Gdańsku, która 
spełniałaby wymogi łodzi ratowniczej na wody śródlądowe. Przenieśliśmy imprezę 
na przystań AWF-u AZS-u i znowu jest ten wątek finansowy i ponieważ byłem w tym 
czasie na urlopie prosiłem o wstrzymanie imprezy, bądź przeniesienie jej na 
wrzesień, ale Grzegorz, nasz nauczyciel i główny propagator smoczych łodzi 
zorganizował z zewnątrz pieniądze, dołożył nam do tej imprezy sponsor i zawody 
się odbyły w zeszłym tygodniu. Następne 20 września w ramach święta Dolnego 
Miasta. Mam nadzieję, że się odbędą, bo tamte wody są również zaliczane jako 
wody śródlądowe. Musimy my z kolei przestrzegać zasad prawa i wszystkie imprezy 
musimy zgłaszać. Natomiast generalnie przy tej okazji wyszedł jakby też inny 
problem. Też powiem to. W dwóch moich poprzednich konkursach na dyrektora 
miałem taki punkt Gdańsk stolicą sportów wodnych. W ostatnim konkursie go 
skreśliłem. Wydaje mi się, że w ogóle sporty wodne w mieście Gdańsku, mogę to 
powiedzieć po, miałem okazję trzy razy być zaproszonym na galę sportów 
wodnych, żeglarstwa to we wszystkich kategoriach np. w żeglarstwie to jest Sopot, 
Gdynia, Chojnice. Tak wędrujemy aż do seniorów. Natomiast w seniorach 
faktycznie mieliśmy czym się pochwalić Myszka i Kusznierewicz, obaj nie 
Gdańszczanie, tylko do nas dotarli, to jeżeli chodzi o żeglarstwo. Wiemy, że 
wioślarstwo, gdzie Adam próbuje dużo zrobić również w tej szkole, ale to jest tylko 
jedna szkoła, a kiedyś mieliśmy mocne wioślarstwo. Leszek zresztą potwierdzi jako 
trener i pierwszy trener Adama. Mieliśmy bardzo silne kajaki i kajaków też 
praktycznie nie ma. Jest próba ich reanimacji. Więc myślę, że cały sport, mając 
Program Ożywienia Dróg Wodnych, mając edukację morską, mając tak wiele 
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różnorodnych działań, mając nawet Optimisty jako miejskie przy Pałacu Młodzieży 
są nie wykorzystywane tak jak można by było, tak myślę. Zresztą jestem zawsze w 
kontakcie z panią dyrektor z Pałacu Młodzieży. Natomiast to jest też temat bardzo 
rozległy. Mając tyle dróg wodnych i chcemy je ożywić. Natomiast tu mamy 
techniczny problem. Nie umiem go rozstrzygnąć. My nie zrobimy zawodów jeżeli 
nie będę w stanie zapewnić zgodnie z prawem opieki. Właśnie kiedy zamawialiśmy 
WOPR-owskie łodzie na te powtórzone jakby zawody to okazało się, że te łodzie 
WOPR-owskie też nie spełniają jakby tego wymogu. Ale myślę, że to jest kwestia 
prawa, bo tutaj pan dyrektor Żeglugi Śródlądowej powołuje się na konkretne 
przepisy. Wydaje mi się, że albo u Leszka, gdyby była taka potrzeba wiemy, że 
miasto mimo wszystko robi bardzo dużo imprez na wodzie. Wiem, że nie wszystkie 
nawet są zgłaszane do Żeglugi, do czasu póki nie będzie nieszczęścia będzie ok., 
ale jak się cokolwiek wydarzy.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Sprawa wygląda tak, że od Mostu Zielonego w kierunku Kanału Portowego są to 
wody morskie, za tą linią Mostu Stągiewnego, Zielonego to jest RZGW, Żegluga 
Śródlądowa. Jest jedno rozwiązanie. Należy przygotować łódź i powinna ona być w 
zasobach jednej z jednostek, albo MOSiR-u, wyposażyć taką jednostkę w 
odpowiedni zasób, sprzęt, albo GOKF powinien mieć taką jednostkę, żeby 
realizować te narzucone przez władze żeglugowe obowiązki. Wyjścia nie ma. 
Natomiast nikt nie ucieknie od tego, żeby spełnić wymogi przepisów. Jakby się szło 
na wodę z wioślarzami młodymi to organizator tego treningu, organizator tego 
przedsięwzięcia, tych zawodów bierze na siebie tą odpowiedzialność. Są dwa 
wyjścia, albo wyposażyć w sprzęt odpowiedni, albo zrezygnować z organizacji 
zawodów. To jest sytuacja zero jedynkowa.   
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Jak można zrezygnować z zawodów na akwenach, które wielomilionowymi 
nakładami przystosowaliśmy do uprawiania sportów wodnych i te akweny mają żyć. 
To jest środek, serce miasta.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  

Sam pan radny sobie odpowiedział. Niedawno w maju firma Husaria Gdańsk, takie 
stowarzyszenie, bardzo kreatywni młodzi ludzie na Żabim Kruku organizowali też 
pikniki i takie zawody smoczych łodzi i oni tam spotykają się regularnie na Żabim 
Kruku i mają taką swoją regularną bazę i to jest jedno ze stowarzyszeń, które 
rozwija te drogi wodne i widać już ten potencjał, który powstał w postaci 
przystanków tramwaju wodnego oraz przystani. On generuje życie, tzn. życie 
zaczyna się tam pojawiać. 
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Są to ludzie, którzy wyszli z Politechniki Gdańskiej. Założyli własny klub i mają już 
4 łodzie. A ja przypomnę, że od dwóch lat złożyłem wniosek o zakup dwóch łodzi. 
To jest 50 tys. zł. Kiedyś już o tym mówiłem Komisji i Komisja poparła jakby, ale 
efektu nie ma, żeby to ująć. To jest 25 tys. zł za łódź z pełnym oprzyrządowaniem. 
Na łódź wchodzi 20 osób. Czyli i młodzi i dorośli. Ja już mówiłem, że czerwone i z 
herbem Gdańska i uniwersalne, że Leszek też będzie mógł robić fajne zawody i ja 
będę mógł robić treningi normalne, a my mamy w tej chwili połowę obsady jako 
reprezentacja jednego klubu i na pożyczonych łodziach trenujemy. Leszek ma, 
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właśnie rozmawiali z zarządcą tym, który tam siedzi na miejscu na Żabim Kruku, 
oni chcą nas po prostu na tej przystani. Z Leszkiem nigdy nie mieliśmy problemu.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Nam zależy na ożywieniu. Program się nazywa Program Ożywienie Dróg Wodnych w 
Gdańsku więc chcemy go realizować. Są ludzie, jest obiekt, który kosztował 
niemało pieniędzy więc tu się rozbijamy o drobne, tak można powiedzieć.  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie przewodniczący powtórzmy taki wniosek o te pieniądze. Trzeba od czegoś 
zacząć chociaż.   
 

Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Tam jest potrzebna jedna łódź. Proponuję panie przewodniczący …   
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Proponuję proszę państwa o doposażenie też w sprzęt.  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Rozumiem, żeby nie było takiej sytuacji, że nie ma kamizelek, nie można tak.  
 

Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
O łódź, wyposażenie tej łodzi i przystani, która umożliwi organizację imprez w 
części śródlądowej.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Muszę powiedzieć jedną rzecz, że łodzie do asekuracji są brane z kąpielisk i często 
wygląda taka sytuacja, że jest potrzeba bo ja coś robię i Jacek coś robi i 
przerzucamy te łodzie. Czasami to się odbywa kosztem utraty, jak jest zła pogoda, 
bierze się łódź, kosztem zabezpieczenia. Myślę, że warto też pomyśleć, jak się już 
robi jakiś projekt to musi być kwestia samej łodzi, ale i zabezpieczenia tej łodzi, 
czyli docelowo, myślę, że w przyszłym roku należałoby pomyśleć, bo w tym roku 
nie damy rady tego zrobić, o kupieniu łodzi dla zabezpieczenia treningów. 
Instruktorzy GOKF muszą mieć komfort pracy i muszą mieć poczucie 
bezpieczeństwa i te dzieci również. Nie jestem w stanie tylko na zawody, bo to 
jest kwestia jednorazowa, raz na jakiś czas imprezy, natomiast żeby ci młodzi 
ludzie mogli wejść na wodę bezpiecznie to powinni też mieć zabezpieczoną 
asekurację. Tak jak to się robi z wioślarzami, kajakarzami. Jest ustawa, która 
mówi, Rozporządzenie, które mówi o osobach korzystających z akwenów wodnych i 
ona określa w sposób określony. Może zacznijmy od tej łodzi w tym roku, 
rzeczywiście i wyposażenia.  
 

Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Od wynajęcia łodzi celem zabezpieczenia zawodów we wrześniu. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
W zeszłym roku było wystąpienie, bo iluś chętnych bawiło się tą łodzią, ale na 
dzisiaj jest konkretny wynik. Są przecież medale.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Chciałbym, żebyśmy rozgraniczyli dwie rzeczy. Działalność GOKF-u, jak 
zrozumiałem i działalność klubu sportowego, który jest zupełnie czymś innym. 
Jeżeli dobrze pamiętam to było wystąpienie klubu sportowego o smocze łodzie.  
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Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Tak, Uczniowski Klub Sportowy.   
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To są dwie różne rzeczy. A działalność miasta. Niech sobie zakłada klub sportowy 
po to, żeby swoje hobby i pasje realizować, to też niech nie liczy się z tym, że 
miasto będzie finansować każdego rodzaju hobby.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
To są ci sami, którzy występowali o łodzie…  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku  
Nie, to GOKF występował.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ja mam to wpisane jako wystąpienie do budżetu jako GOKF. My prowadzimy 
zajęcia. Zawody to jest tylko konsekwencja prowadzenia zajęć określonych. W 
gimnastyce korekcyjnej również robimy zawody. 
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
To GOKF występował.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ale my wystąpiliśmy do WPI wtedy jeszcze, do WPF obecnego o zakup dwóch łodzi 
z wiosłami. Łączny koszt to jest 50 tys. zł. Jedna łódź to jest 25 tys. zł. Kamizelek 
udało się 20 kupić dzięki wsparciu PGNiG i 12 wioseł węglowych. Jako jedyni nie 
mieliśmy wioseł węglowych.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Panie dyrektorze dziękuję bardzo. W związku z tym, że to jest wniosek kolegi 
Bumblisa proszę o sformułowanie.             
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK do budżetu miasta Gdańska 
na rok 2015.                   
 
                    Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z 
wnioskiem do Pana Prezydenta o zakup łodzi z wyposażeniem w celu organizacji 
wszelkiego rodzaju imprez miejskich przez jednostki edukacyjne jak GOKF, czy 
budżetowe takie jak MOSiR.  
 

Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 

UZASADNIENIE 
 

We wniosku chodzi o umożliwienie organizacji przez Miasto wszelkiego rodzaju imprez na 
wodach Starej i Nowej Motławy, które to od Mostu Zielonego mają status wód śródlądowych i 
podlegają zupełnie innej ustawie niż wody „portowe”. 

W czerwcu, podczas imprezy organizowanej przez GOKF miała miejsce kontrola inspektora 
Urzędu Żeglugi Śródlądowej, który to zarzucił organizatorom brak zgodnego z przepisami sprzętu do 
zabezpieczenia imprezy (pismo Dyrektora Urzędu Żeglugi Śródlądowej w Gdańsku w załączeniu). 
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Szkoda by zrewitalizowane nabrzeże i akweny Starego Przedmieścia, Dolnego Miasta i 
Olszynki stały puste (bez imprez na wodzie).    
 
Wniosek nr 53-10/29-05/2014 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
                    Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, zwraca się z  prośbą 
do Pana Prezydenta o wynajęcie łodzi dla zabezpieczenia imprezy – zawodów 
smoczych łodzi, która odbędzie się we wrześniu br.  
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 

UZASADNIENIE 
 

Z uwagi na brak odpowiedniej łodzi do przeprowadzenia przez GOKF imprezy na wodach 
śródlądowych Nowej Motławy (zgodnie z ustawą o żegludze śródlądowej) składamy swoją prośbę o 
pomoc Pana Prezydenta. 

Organizowane zawody będą umożliwiały współzawodnictwo dzieciom i młodzieży, które 
kilka dni temu zdobyły 2 złote medale Mistrzostw Polski Juniorów w Smoczych Łodziach.  
 
Wniosek nr 53-10/30-06/2014 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Tyle możemy zrobić. Proszę zgłosić do budżetu co potrzeba.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Nasz budżet jako budżet w edukacji był tam niewidoczny. W tej chwili zaszły 
pewne zmiany i widzę, że jest szansa na ożywienie naszej działalności. 
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Ale służby prasowe prezydenta powinny poinformować społeczeństwa dzielnic o 
tym, że jest taka możliwość korzystania z zajęć sportowych przez dzieci. Na stronie 
miasta się ukazuje?    
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Na stronie miasta jesteśmy dostępni z zakładki sport i zakładki edukacja, także cała 
oferta naszych zajęć jest dostępna ze strony głównej. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nie oszukujmy się, ile osób zagląda na te strony. Informacja bezpośrednia ma 
zupełnie inną wartość.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Kończymy ten punkt, przechodzimy do pkt. kolejnego.   
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PUNKT  - 4 
 
Informacja nt. turnieju piłkarskiego „Przystanek Euro 2014”. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
W imieniu dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu przedstawi temat pan Marcin 
Sylwańczyk. 
Została w tym temacie przedstawiona prezentacja, która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu.  
 

Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Szanowni państwo turniej miał miejsce 10 i 11 czerwca br. poproszę Macieja 
Melzackiego, który bezpośrednio był odpowiedzialny z ramienia Biura Prezydenta 
ds. Sportu za sprawy organizacyjne, o przedstawienie podsumowania tegorocznego 
turnieju. 
 

Pan Maciej Melzacki – przedstawiciel Biura Prezydenta ds. Sportu 
Dzień dobry. Tak jak pan Marcin Sylwańczyk powiedział turniej odbył się 10 i 11 
czerwca 2014 r. na stadionie PGE Arena w Gdańsku. Celem turnieju było 
propagowanie sportu, a w szczególności piłki nożnej. To jest corocznie. To była 
ósma edycja tego turnieju. Organizatorami był Urząd Miasta i Pomorski Związek 
Piłki Nożnej. W tym roku też patronat honorowy objął Gdański Obszar 
Metropolitalny. Udział w turnieju wzięło 14 drużyn reprezentacji powiatu 
województwa pomorskiego. Te 14 drużyn zostało podzielone na 4 grupy, dwie 
cztero i dwie trzyzespołowe. Pierwszego dnia uczestnicy rywalizowali w grupach. 
Awans grup do fazy play-off uzyskało z grupy A Miasto Gdańsk, z grupy B Powiat 
Gdański, z grupy C Powiat Lęborski, z grupy D Powiat Bytowski. Drugiego dnia 11 
czerwca drużyny, które awansowały do fazy play-off uczestniczyły w tej fazie. 
Odbyły się cztery spotkania. Mecze półfinałowe, mecz o III miejsce i finał. 
Zwycięzcą turnieju została drużyna reprezentująca Powiat Gdański, która pokonała 
w finale Powiat Bytowski. Miasto Gdańsk zajęło III miejsce. Dodam, że miasto 
Gdańsk reprezentowali zawodnicy, którzy biorą udział w projekcie Top Talent, 
który został rozpoczęty pod koniec maja. Uczestnicy zostali nagrodzeni i 
ufundowane zostały okolicznościowe koszulki dla wszystkich uczestników i 
trenerów. Nagrody również wręczali sportowcy. W tej chwili już prawie byli 
piłkarze Lechii Gdańsk. Jeden idzie do Jagielloni, a drugi nie wiadomo gdzie trafi. 
Natomiast byli obecni na tym turnieju, jak również skoczek narciarski Janek Ziobro. 
Myślę, że to była duża atrakcja dla dzieciaków. Mogli sobie zrobić zdjęcia 
pamiątkowe, zebrać autografy. Było to coś takiego fajnego, dodatkowego. 
Dodatkowo też atrakcją było zwiedzanie stadionu, które też było zapewnione dla 
uczestników turnieju. Dzieci miały zapewniony catering. Generalnie impreza się 
udała. Wszyscy byli zadowoleni. Wszystko ładnie, dobrze przebiegło. Dziękuję. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Dziękuję bardzo. Czy są pytania?  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
A Powiat Gdański to była jakaś szkoła z Pruszcza? Kto reprezentował Powiat 
Gdański?    
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Pan Maciej Melzacki – przedstawiciel Biura Prezydenta ds. Sportu 
To była szkoła.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego pkt.  
 
 

PUNKT  - 5 
 
Przygotowania do Mistrzostw Świata 2014 w siatkówce mężczyzn. 
 
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Szanowni państwo, zacznę od tego, zapewne państwo wiedzą jak miasto 
wygląda, jak jest dekorowane, ale dla przypomnienia: (została przedstawiona 
prezentacja, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu) tak wygląda 
oryginalny, to znaczy to jest Host City Miasta Gdańska, którym się 
posługujemy w tej chwili oficjalnie. Tak wygląda oficjalny, zatwierdzony 
przez Federację Światową i Polski Związek Piłki Siatkowej branding i 
kolorystyka promująca Mistrzostwa Świata w Gdańsku i Miasto Gdańsk jako 
gospodarza Mistrzostw Świata. Jest to grafika, która jest ujednolicona i ona 
występuje we wszystkich sześciu miastach gospodarzach Mistrzostw Świata w 
Polsce. Mamy obrandowane płoty tramwajowe. Jest to bardzo widoczna 
reklama. Wiele osób na to najczęściej zwraca uwagę, bo jest to na poziomie 
linii wzroku kierowców. Oczywiście wiaty tramwajowe, bilbordy na drogach 
wjazdowych do Gdańska, SKM-ka, baner na Ergo Arenie czyli miejscu zmagań 
Mistrzostw Świata. Udało nam się jeszcze wyprodukować bilet tramwajowy, 
który pewnie też państwo znają. Z tyłu biletu tramwajowego jest też logotyp 
Miasta Gdańska. W tej chwili zostaje przez Pocztę Polską wypuszczona 
oficjalna seria znaczków i papeterii też z Miastem Gdańsk jako gospodarzem 
Mistrzostw Świata. Tak wygląda pokrótce branding. On jest rozłożony do 
Mistrzostw Świata i w trakcie Mistrzostw, które będą w Gdańsku, przypomnę, 
1-7 września, a w całej Polsce potrwają trochę dłużej, do końca września. W 
trakcie i po zakończeniu są elementy akcji społecznej, którą w Gdańsku 
przeprowadzamy. Do akcji społecznej zaliczamy przede wszystkim 
organizowany w województwie pomorskim turniej dla młodzieży szkolnej 
gimnazjalnej w siatkówce z finałem, który będzie w Gdańsku pod Ergo Areną 
w trakcie Mistrzostw Świata 1-7 września, w którym wezmą udział 24 drużyny, 
które wygrają eliminacje, które właśnie się kończą w tej chwili. Akcja 
społeczna przeprowadzana jest z Lotosem Trefl Gdańsk i z Polskim Związkiem 
Piłki Siatkowej. Drugim elementem akcji społecznej był konkurs plastyczny, 
który właśnie się zakończył i nagrodą w konkursie plastycznym będzie 
wywieszenie zwycięskiej pracy na bilbordzie przy Ergo Arenie w trakcie 
Mistrzostw Świata przez cały miesiąc. Do tego rozpoczęliśmy, a w tej chwili 
jesteśmy na ukończeniu I etapu w ramach akcji społecznej takiego 
nowatorskiego projektu sprzedaży biletów do szkół. Udało nam się uzyskać 
zgodę Federacji na obniżenie cen dla uczniów szkół. Ta akcja w tej chwili 
trwa. Bilety są kolportowane w szkołach i zapisy się właściwie już skończyły. 
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Do tego mamy projekt, który rozpocznie się w trakcie wakacji. Jest to projekt 
skierowany do osób starszych oraz do kombatantów i do wszystkich związków. 
Liczymy na zainteresowanie w granicy 10 tys. biletów. Z takich ogólnych 
danych w całej Polsce można kupić 800 tys. biletów na Mistrzostwa Świata. 
Dwa tygodnie temu byliśmy na Podkomisji Sejmowej ds. Mistrzostw Świata w 
Siatkówce, ds. Mistrzostw Świata w Piłce Ręcznej, gdzie przewodniczącym 
jest pan Paweł Papke, były siatkarz. Dowiedzieliśmy się od Polskiego Związku 
Piłki Siatkowej i oficjalnie poszła ta informacja, że do tej pory zostało 
sprzedane 350 tys. biletów na Mistrzostwa Świata, a na mecz otwarcia Polska 
– Chorwacja na Stadionie Narodowym jest komplet czyli 60 tysięcy.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Na stadionie piłkarskim? 
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Na Narodowym stadionie piłkarskim. Jest sprzedany komplet na mecz 
otwarcia co jest fenomenem w skali kraju, a właściwie w skali świata.  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Ten mecz Włochy – Polska na kortach tam było z 12 tys. ludzi.  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Tak, a tu jest właściwie 61 tys.   
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ile u nas się sprzedało biletów?  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Na dzień dzisiejszy nie mam takich informacji, także nie chciałbym mówić na 
dzisiaj ile. Mogę powiedzieć, że na pewno mamy sprzedane, wiemy, że w tej 
naszej akcji, którą w tej chwili przeprowadzamy będzie sprzedanych ok. 25 
tys. biletów.   
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
To jest ratowanie tej frekwencji.  
 
Pan Marcin Sylwańczyk – Kierownik Referatu Imprez Sportowych w Biurze 
Prezydenta ds. Sportu 
Wiemy o tym, że w Gdańsku nie gra Polska. Wiemy o tym, że grają Rosjanie. 
Najbardziej interesującym meczem, na który nie ma już biletów jest mecz 
niedzielny 7 września tj. Rosja – Bułgaria o 20:15. Pozostałe mecze nie cieszą 
się tak dużym powodzeniem. Mecze odbywają się w dwóch sesjach, sesja tzw. 
przedpołudniowa, która jest popołudniu właściwie o godz. 13:00 i później dwa 
spotkania 16 i 20, gdzie bilety są pakietowane i na godzinę 13 jest jeden 
bilet, i to jest jedna cena i na godzinę 16 i 20 jest też jedna cena biletu na 
dwa mecze. Dziękuję, jeżeli są pytania to chętnie odpowiem. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przystępujemy 
do pkt 6. 
        

PUNKT  - 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
W ostatnim czasie taką w zasadzie stała się tradycją, że przed sesją, czy na sesji 
Rady Miasta podejmujemy medalistów. Teraz pytanie do pana Sawickiego czy 
byłaby możliwość, żeby tych młodych ludzi, zdobywców złotych medali smoczych 
łodzi można by było na jutro zaprosić? Jutro mamy sesję i oficjalnie byśmy 
podziękowali, bo jeżeli nie to dopiero za dwa miesiące.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
To dopiero za dwa miesiące, bo już jest okres wakacyjny. Są z różnych szkół.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Wrócimy do tego. Następna sesja jest w sierpniu.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
W sierpniu mogą być na obozie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Wobec tego we wrześniu. Chcielibyśmy podziękować tym młodym ludziom.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
5-6 lipca jadą też cheerleaderki na Mistrzostwa Europy. Zdobyły Mistrzostwo Polski. 
Może uda się połączyć te sporty niszowe, żeby też pokazać. Muszę też pochwalić, 
że Weronika Błażek awansowała na Mistrzostwa Świata. Jest to już trzecia nasza 
wychowanka, był już Przemek i Agnieszka, którzy już startowali trzy lata temu na 
Mistrzostwach Świata Juniorów. W tej chwili Agnieszka w sztafecie 4x100 będzie 
jechała na Mistrzostwa Świata.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Czy jeszcze są jakieś wnioski?  
 
Radny Marek Bumblis – wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Upoważnimy przewodniczącego Zdanowicza, żeby w tej sprawie porozmawiał z 
Przewodniczącym Rady. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG   
Czy upoważniacie mnie do przeprowadzenia rozmowy z Przewodniczącym Rady na 
temat uhonorowania tych dzieci na sesji wrześniowej?  
 
Komisja jednogłośnie, 5 głosami za, wyraziła zgodę.    
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Następnie Przewodniczący Komisji radny Mirosław Zdanowicz, podziękował 
wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym posiedzenie zakończono – godz. 
16:40. 
 
 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 

 

Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

Aktywuj się w Gdańsku!



MISJA MOSiR w GDAŃSKU

„Kreujemy aktywne społeczeństwo lokalne”



PROJEKT „AKTYWUJ SIĘ!”
Innowacyjny projekt aktywizujący mieszkańców Gdańska i zachęcający do uczestnictwa w

co tygodniowych, bezpłatnych zajęciach. Prowadzą je doświadczeni Instruktorzy.

� Bezpłatne

� Bez zapisów – moŜna dołączyć w kaŜdej chwili

� Systematyczne

� Dostosowane do róŜnych grup wiekowych

� Dla kaŜdego, bez względu na kondycję� Dla kaŜdego, bez względu na kondycję



ZUMBA GOLD

� Wtorki

� Godzina 16.30

� Molo Gdańsk Brzeźno

� prowadząca: Anna Cegłowska



NORDIC WALKING

� Wtorki

� Godzina 18.00

� Park Nadmorski im. R. Reagana

Wejście D

� prowadzący: Krzysztof Walczak



SKIMBOARDING

� Środa 

� Godzina 17.00

� PlaŜa Jelitkowo

/Potok Jelitkowski/

� prowadzący: Piotr Sadowski



TRENINGI MTB

� Środy

� Godzina 17.00

� Trójmiejski Park Krajobrazowy

ul. Abrahama

� prowadzący: Bartosz i Robert 

Banach



DOGTREKKING

� Czwartki

� Godzina 18.30

� Trójmiejski Park Krajobrazowy

/przy kuźni w Oliwie//przy kuźni w Oliwie/

� prowadzący: 

Olga Nylec, Zbyszek Skupiński



JOGA NA ZDROWIE

� Piątki

� Godzina 18.30

� Park im. R. Reagana 

/wejście B/

� prowadzący: Paweł Gutral



TRENINGI BOULE
� Soboty

� Godzina 11.00

� Park im. R. Reagana

wejście C

� Prowadzący: Klub Gdańskie Boule



AKTYWUJ SIĘ NA LATO! - IMPREZY

� Nikon Cup – turnieje siatkówki plaŜowej

� PlaŜowy Maraton Zumby - 05.07.2014

� Jeździeckie Derby Gdańska - 12.07.2014

� Triathlon Rodzinny - 19.07.2014� Triathlon Rodzinny - 19.07.2014

� Mistrzostwa Europy w Inland Skimboardingu 

- 01-02.08.2014

� Rodzinny Rajd Rowerowy - 09.08.2014



REJSY STS GENERAŁ ZARUSKI

� Program Edukacji Morskiej - termin: 06-12.07.2014

� Regaty "Zaruski CUP” - 12-13.07.2014

� Międzynarodowy Zjazd Gdańszczan - 27.07.2014

� MAST - rejs na "Hanse Sail” - 01-07.08.2014

� Powrót z Rostocku i Operacja "śagle Gdyni” - 10-

18.08.2014 

� MAST - 20-29.08.2014

� Zlot Oldtimerów - 29-31.08.2014



EURONADZIEJE
� Międzynarodowy Turniej Piłki NoŜnej rocznika 2002 22-24 sierpnia 2014

� Stadion MOSiR, ul. Traugutta 29

Fot. KS Olivia



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

mosir.gda.pl
facebook.com/MOSiRGdansk
twitter.com/MOSiRGdansk





Termin: 10-11 czerwca 2014 r.

Miejsce: Stadion PGE Arena w Gdańsku

Uczestnicy: 14 druŜyn – reprezentacji powiatów województwa pomorskiego

Cel: propagowanie sportu, a w szczególności piłki noŜnej wśród dzieci i młodzieŜy

Organizatorzy:

- Urząd Miejski w Gdańsku,

- Pomorski Związek Piłki NoŜnej

Patronat honorowy: Gdański Obszar Metropolitalny



Grupa A
powiat

starogardzki
powiat

wejherowski
Miasto
Gdańsk

powiat
kościerski

punkty, bramki miejsce

powiat 
starogardzki

1-3 1-6 3-5 0 pkt.   5-14 IV

powiat 
wejherowski

3-1 1-4 6-1 6 pkt.   10-6 II

Miasto
Gdańsk

6-1 4-1 1-1 7 pkt.   11-3 I

powiat
kościerski

5-3 1-6 1-1 4 pkt.   7-10 III

Awans:

Miasto Gdańsk

Grupa B
powiat powiat powiat powiat

punkty, bramki miejsce

Awans:

powiat gdański

Grupa B
tczewski pucki gdański kwidzyński

punkty, bramki miejsce

powiat 
tczewski

3-3 3-1 2-2 5 pkt.   8-6 II

powiat
pucki

3-3 1-3 2-1 4 pkt.   6-7 III

powiat
gdański

1-3 3-1 3-2 6 pkt.   7-6 I

powiat
kwidzyński

2-2 1-2 2-3 1 pkt.   5-7 IV



Grupa C
powiat

malborski
powiat

lęborski
powiat

człuchowski
punkty, bramki miejsce

powiat 
malborski

3-5 1-1 1 pkt.   4-6 III

powiat
lęborski

5-3 4-3 6 pkt.   9-6 I

powiat
człuchowski

1-1 3-4 1 pkt.   4-5 II

Grupa D
powiat

bytowski
Miasto
Gdynia

powiat
słupski

punkty, bramki miejsce

Awans:

powiat lęborski

bytowski Gdynia słupski

powiat 
bytowski

3-2 0-0 4 pkt.   3-2 I

Miasto
Gdynia

2-3 7-4 3 pkt.   9-7 II

powiat 
słupski

0-0 4-7 1 pkt.   4-7 III

Awans:

powiat bytowski



Mecze półfinałowe:

powiat gdański – powiat lęborski 1-0

powiat bytowski – Miasto Gdańsk 2-1

Mecz o 3 miejsce:

powiat lęborski – Miasto Gdańsk 2-4

Finał:

powiat gdański – powiat bytowski 1-0



Klasyfikacja końcowa:

1. powiat gdański

2. powiat bytowski

3. Miasto Gdańsk

4. powiat lęborski

5-14. powiat wejherowski, powiat tczewski, powiat człuchowski, Miasto Gdynia, powiat

pucki, powiat kościerski, powiat słupski, powiat malborski, powiat starogardzki, powiat

kwidzyński.



Gratulacje młodym zawodnikom składali m.in.
piłkarze gdańskiej Lechii – Luiz Carlos Santos
Deleu oraz Sebastian Madera. Towarzyszył im
równieŜ skoczek narciarski Jan Ziobro.
Sportowcy bardzo chętnie rozdawali autografy i
pozowali do wspólnych zdjęć.



DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘDZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ



MN

FIVB MISTRZOSTWA ŚWIATA W PIŁCE SIATKOWEJ MĘŻCZYZN 2014

DZIAŁANIA PROMOCYJNE



Logotyp



Projekty



Dekoracje – banery na płotkach tramwajowych 350 m2



Dekoracje – citylight’y na przystankach tramwajowych 50 szt.



Dekoracje – billboardy 4 szt.



Dekoracje – plakaty w SKM 100 szt.



Dekoracje – siatka wielkoformatowa na elewacji Ergo Areny



DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ


